
  

 

 

 
 

USNESENÍ - 3. JEDNÁNÍ  
VÝBORU PRO DOPRAVU A BEZPEČNOST 

 ZMČ PRAHY 13 
 

ze dne 9. 6. 2025 
 

Přítomni:  
Předseda:             Josef Zobal  
Místopředseda:           Petr Praus  
Členové:                        Michal Večeřílek  
                                       Adam Kopetzký  
                                       Vojtěch Nitra 
                                       Pavel Prokeš  
                                       Vojtěch Provazník 

 
Tajemnice:            Lucie Meuerová  
Asistentka:             Lucie Vránková 
 
Stálí hosté:            Tomáš Tesarčík, vedoucí odboru dopravy  
                                       David Michut, referát krizového řízení  

           Hynek Svoboda, ředitel OŘ P13 MP HMP - omluven 
                                       David Zelený, místostarosta MČ P13   

 
 
 
 

Program jednání: 

1. Zahájení výboru 

2. Schválení programu 

3. Informace hl. m. Prahy o podpoře bezpečného dopravního řešení při výstavbě školských zařízení 
aj. zařízení pro děti a mládež - přehled dokumentů  

4. Žádost OMBAI o stanovisko k rozšíření obytné zóny v ul. Velichovská (úsek ul. U Albrechtova 
vrchu – Mutěnínská) 

5. Informace o nerealizaci návrhu – vyhrazené pruhy pro cyklisty ul. Jeremiášova  
6. Informace k bezpečnosti na území MČ Praha 13 
7. Různé 

 
 



Bod č. 1: Zahájení výboru 
 
Předseda výboru Josef Zobal zahájil jednání, přivítal členy a hosty. 
 
 
                                                                                                
Bod č. 2: Schválení programu 
Předseda výboru Josef Zobal navrhl schválení předloženého programu. 
 
USNESENÍ Č. 13 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ P13 s navrženým programem souhlasí. 

                                                                                                     pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 
Bod č. 3: Informace hl. m. Prahy o podpoře bezpečného dopravního řešení při výstavbě školských 
zařízení aj. zařízení pro děti a mládež - přehled dokumentů  
 

Místostarosta D. Zelený členům výboru předložil dopis (čj. MHMP 297083/2025 ze dne 7. 4. 
2025) 1. náměstka primátora pro oblast dopravy, MUDr. Zdeňka Hřiba a radního pro oblast 
školství, sportu a volného času, Mgr. et Mgr. Antonína Klecandy, MBA., kteří žádají městskou 
část, jako zřizovatele a zároveň investora základních/ mateřských škol a dalších zařízení pro děti 
a mládež, aby nepodceňovala funkční a bezpečné dopravní řešení již před přípravou nových 
projektů či úpravy v okolí stávajících zařízení. Přílohou dopisu je metodika a jiné koncepční 
dokumenty pro plánování, navrhování a projektování infrastruktury pro pěší, cyklisty a ostatní 
uživatele aktivní mobility, zklidňování dopravy v okolí školských zařízení atd.   
 
USNESENÍ Č. 14 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ Praha 13 bere informace na vědomí. 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 

 
 

Bod č. 4: Žádost OMBAI o stanovisko k rozšíření obytné zóny v ul. Velichovská (úsek ul. U Albrechtova 
vrchu – Mutěnínská) 
 
Výboru byla předložena žádost odboru majetkového, bytového a investičního ve věci podnětu manželů 
Létalových o rozšíření obytné zóny v ul. Velichovská, úsek ul. U Albrechtova vrchu - Mutěnínská.  
 
Podnět žadatelů byl předložen zástupci Policie ČR-ODI, který s navrženou změnou nesouhlasí z hlediska 
bezpečnosti a plynulosti z provozu, jelikož stávající stavebně technické provedení uličního prostoru 
komunikace má více výškových úrovní, což je v rozporu s Technickými podmínkami 132 Zásady 
zklidňování dopravy na pozemních komunikacích v obcích (sdružený prostor v jedné výškové úrovni je 
užíván společně pěšími a vozidly s upřednostněním pohybu chodců). Stávající chodníkové těleso (v jiné 
úrovni) oproti komunikaci plní ochranou funkci pro pěší a vymezuje jejich prostor od komunikace 
pojížděné vozidly. Dále uvádí, že v případě zlepšení rozhledu na výjezdu z obytné zóny (ul. U 
Albrechtova vrchu), kdy je řidič povinen vždy dávat přednost v jízdě, doporučuje úpravu zeleně při 
oplocení pozemku (parc. č. 2654/43, k.ú. Stodůlky) zasahujícího do uličního prostoru, příp. zvážit 
osazení dopravního zrcadla nebo příčného zpomalovacího prahu u SDZ IZ5 v ul. Velichovská, U 
Albrechtova vrchu. Zároveň upozorňuje, že před projednáním změny místní úpravy provozu požaduje 



předložit řádné zdůvodnění žádosti, dopravní situaci s odlišným vyznačením stávajícího a navrhovaného 
dopravního opatření dle TP 65 Zásady pro dopravní značení na pozemních komunikacích. 
 
USNESENÍ Č. 15 
 
1. Výbor nesouhlasí s návrhem rozšíření obytné zóny v ul. Velichovská, úsek ul. U Albrechtova vrchu - 
Mutěnínská. 
 
2. Výbor pro dopravu a bezpečnost souhlasí s návrhem Policie ČR, úpravou zeleně zasahující do uličního 
prostoru a osazení dopravního zrcadla. 
 
3. Výbor pro dopravu a bezpečnost doporučuje OMBAI osadit dopravní zrcadlo v křižovatce U 
Albrechtova vrchu x Velichovská a OŽP zajistit úpravu zeleně mezi vozovkou (U Albrechtova vrchu) a 
stávajícím oplocením (pozemek parc. č. 2654/43, k.ú. Stodůlky).   
 
 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 

Bod č. 5: Informace o nerealizaci návrhu – vyhrazené pruhy pro cyklisty ul. Jeremiášova 
 
Členové výboru na 1. zasedání dne 27. 1. 2025, usnesením č. 5 nesouhlasili s návrhem opatření obecné 
povahy pro stanovení místní úpravy provozu spočívajícím ve vyznačení vyhrazeného pruhu pro cyklisty v 
ul. Jeremiášova, úsek ul. Plzeňská – Sárská, který předložil Magistrát hl. m. Prahy-OPKD. Dotčený 
správní orgán oznámil (čj. MHMP-438663/2025/O4/Ku ze dne 28. 4. 2025), že předmětný návrh 
momentálně nebude realizován, neboť je v souběhu s jinými dopravně významnějšími projekty.   
 
 
USNESENÍ Č. 16 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ Praha 13 bere informace na vědomí. 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 
Bod č. 6: Informace k bezpečnosti na území MČ Praha 13 
 
Pan David Michut předložil členům výboru informace k bezpečnosti na území městské části, a to 
z oblasti přestupků, trestné činnosti a mimořádných událostí.   
 
USNESENÍ Č. 17 
Výbor pro dopravu a bezpečnost ZMČ Praha 13 bere informace na vědomí 

pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 
 
Bod č. 8: Různé 
 
Předseda výboru Josef Zobal informoval, že příští zasedání se uskuteční v září nebo dle potřeby. 
 
 
Zápis vypracovala Lucie Vránková dne 11. 6. 2025 


